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Referat fra Saga Svendborg bestyrelsesmøde 

Den 15. januar 2022, kl. 15.00-17.00 hos Maria 
 
Deltagere: Maria, Sandra, Wickie, Michael og Susanne (referent) 
 
 
1.  Forslag til vedtægtsændringer 
 Forslag om at GF skal afholdes i februar (eller senest februar) i stedet for i januar, som der står i de 

nuværende vedtægter. Hvad betyder det for kontingentperioden? Skal vi have andre ændringer med, 
nu vi er i gang? 

 Der var enighed om at forslå to vedtægtsændringer, som er skrevet ind i dagsorden til 
generalforsamling. Det gælder hvornår GF afholdes, og begræsning på antal bestyrelsesmedlemmer, 
der kan vælges. 

 
2. Forberedelse af Generalforsamling 
 Hvem gør hvad – mad, opstilling, reminders på FB mm 
 Michael bestiller mad. Vi mødes en time før og stiller op. 
 
3.  Status på nyt klubhus og ridebane 
 Der er politisk behandling i fagudvalg i Svendborg Kommune i februar, og endelig beslutning på 

byrådsmødet den 22. februar. Det forventes, at vi får en råderetsaftale på 25 år for arealet til 
opvarmningsbane, barakken til klubhus, FGU’s tidligere staldbygning, fold og ridebane samt vores 
nuværende baneanlæg. 

 
4. Accept af tilbud på etablering af opvarmningsbane 
 Det foreslås at acceptere tilbud på etablering af opvarmningsbane fra Tømreren fra Arenholdt ApS 

under forudsætning af Svendborg Kommunes råderetsaftale. 
 Betyrelsen har accepteret tilbudet og Susanne meddeler det efterfølgende til firmaet. 
 
5. Eventuelt 
 
 


